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Wójt Gminy Dębnica Kaszubska 

Mieszkańcy ulicy Basenowej w Dębmcy-K-aszubskiej zwrócili się do mnie z prośbą o zaangażowanie 

się w proces ustalenia, monitorowania budowy nawierzchni drogi ich ulicy, ulicy basenowej . Temat tej 

drogi jest od wielu łat tematem który nie zajmuje należytego priorytetu i przegrywa z argumentacjami 

utwardzania innych nawierzchni w naszej gminie. Faktem jest że mieszka tam niewielka ilość 

mieszkar1ców ale ich marzenie o porządnej utwardzonej i oświetlonej drogi dojazdowej do ich domów 

zasługuje w końcu na realizację i konkretną informację o działaniach które gmina mam nadzieję 

podejmie. 

Moje zapytanie brzmi następująco: 

I. Kiedy zostanie rozpoczęta budowa drogi, nawierzchni ulicy Basenowej w Dębnicy Kaszubskiej, proszę o 
konkretne informacje które będę mógł przekazać oczekującym mieszkańcom. Zapytanie swoje uzasadniam i 
troską o dobro powyższych mieszkańców i moimi obowiązkami radnego w służbie mieszkańcom Gminy 
Dębnica Kaszubska. 

Do zapytania przyłączają się radni: 
Elżbieta Stawicka, Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski, Mateusz Szerlowski, Kamil Horuń 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź drogą mailową na adres: m.budzich@debnicakaszubska.eu 

Pozostaję z Szacunkiem Michał Budzich 
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